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Närvarande 40 personer

Mötets öppnade

Ulf Landegren hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

Under ajounering presenterade Jan Lindberg och Erlendur Hilmarsson från 
Charmilla toppen byggnationen på gamla bensinstationstomten.
Det kommer att bli klart för inflyttning i mars 2016 och det rör sig om 51 st 
lägenheter. Alla lägenheterna är hyresrätter och en 2:a om 61,2 kvm kommer 
att kosta 7 400 kr/månad och en 3:a om 79,5 kvm 9 200 kr/månad.

Efter Charmilla kom Sandhultsbostäder representerade av Rune, Kurt och 
Elisabeth och talade om läget för byggnationen på gamla kiosk tomten.
Planen är att det skall bli ca 100 lägenheter men nu hänger bygglovet på krav 
om ljudnivå, man har en förhoppning att det skall kunna bli lättare nu när 
gamla bensinstationstomten blir bebyggd. Med en ny buller beräkning hoppas 
man att kunna få klartecken och kunna komma igång med projektering och 
bygglovs ansökan innom kort.

1.          Val av ordförande till mötet

Till ordförande för mötet valdes Ulf Landegren.

2.          Val av sekreterare till mötet

Valdes Hans Hedlund

3.          Val av justeringsmän tillika rösträknare

Valdes Sten Löfström och Christer Svensson

4.          Godkännade av kallelse till mötet

Kallelse hade skett via annons i Borås Tidning, två söndagar i följd, utdelad i 
brevlådor. Därtill skyltar och på anslagstavlor på olika ställen i Sjömarken.
Kallelsen godkändes.



5.          Godkännande av dagordning för mötet

Förslaget till dagordning godkändes.

6.          Ordningsfråga vid röstning och val

Tas upp vid behov

7.          Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 14/15

Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes, lades därefter till 
handlingarna.

8.          Revisionsberättelse

Revisionsberättelsen lästes upp, godkändes och lades tillhandlingarna.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 14/15

Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 14/15 beviljades enhälligt av 
mötet

10. Inkomna ärenden och motioner.

Sten Löfström på Älgstigen har lämnat in en skrivelse om önskan att få 
farthinder på Älgstigen bekostat av vägföreningen. Årsmötet gick efter 
omröstning på styrelsens förslag om avslag på önskan med 20 röster för 
avslag och 8 röster för tillstyrkan.
Vägföreningen motsätter sig inte farthinder men dessa skall bekostas av den 
fastighetsägare som önskar farthindret, tillstånd måste alltid sökas hos 
vägföreningen.

11. Styrelsens förslag till åtgärder att utföras under kommande 
verksamhetsår

a) Vändplats Enevägen anpassas för sophämtningsbil
 

Mötets mening var att styrelsen arbetar vidare på detta

12. Beslut om arvoden till nästa års styrelse och revisorer

Mötet beslutade om fortsatt halvt basbelopp. För styrelsen att själv fördela.



13. Granskning av styrelsens förslag till utgift- och inkomststat

Förslag till inkomst- och utgiftstat fanns på baksidan av dagordningen, 
förslaget godkändes.

14. Val av ordförande

Till ordförade valdes Ulf Landegren (omval 1 år)

15. Val av styrelseledamöter

Till styrelseledamöter valdes:

Hans Nyman (kvarstår) ledamot
Hans Hedlund (kvarstår) ledamot
Peter Janosi (kvarstår) ledamot
Anna-Karin Persson Haraldsson (kvarstår) ledamot
Marre Vucenovic(nyval 2 år) ledamot
Oscar Johansson (nyval 2 år) ledamot

16. Val av revisorer

Till revisorer valdes.
Lars Andersson (kvarstår)
Jan Alkmark (omval 2år)

17. Val av valberedning

Sten Löfström(omval)
Claus-Göran Walka(omval)

18. Vad styrelsen eljest vill hänföra till årsmötet

a) Tung trafik på väg 1761 Sjömarken-Backabo

Förbud mot tungtrafik gick ut 2011, mötets mening var att det skall sökas om 
ett nytt förbud mot trafik över 3,5 ton.
En översyn av hastigheten och säkerheten kring övergångstället vid 
Furuvägen bör också göras, kontakt med Trafikverket tas i denna fråga.



 
19. Övriga frågor

– Trottoarer på Älgstigen sköts inte
Kommunal mark stäms av med Barsk så att det fungerar i år

– Hastighetsbegränsning till 40 km/h
Mötets mening var att styrelsen går vidare med denna fråga

– Farthinder, trafiköar och blomlådor
Då det tillkommit en transport avgift om 1620 kr vid hyra av 
trafiköar bestämde mötet att det framöver skall vara tillåtet med 
blomlådor som farthinder. Tillstånd för farthinder söks hos 
vägföreningen och samma regler som innan gäller, finns att läsa 
på kommunens hemsida.
Tekniska kontorets Trafiksäkerhetsavdelning står för 
trafiksäkerheten och avvikelser i placering av farthinder 
behandlas av dem.
Regler för farthinder lästes upp på mötet.

– Häckar Sjöhagen?
Broschyr utlämnad, kommunen har gjort inventering och Mikael 
Johansson skickar ut brev om åliggande som om inget görs leder 
till vite.

– Warolins tomt vid stationen
 Vägföreningen kommer att lämna in en skrivelse till kommunen
 som om inget händer med ärendet kommer att leda till en 
 överklagan hos Länstyrelsen

– Pilfinksvägen, farlig i svängen räcke mot järnväg behövs
Frågan tas vidare

– Spegel Fjällvägen
Kräver bygglov, ingen lösning klar ännu

– Skötsel Hagavägen 21-25 samt Almännavägen 4
Karta stäms av med Barsk så att det fungerar i år

  



20. Tid och plats för protokolljustering och tillgänglighållande av  
 protokoll för medlemmarna.

Protokolljustering hos Hans Hedlund, Solhöjdsvägen 5, måndag  
1 juni kl. 18.00.
Protokollet finns tillgängligt på Sjömarkensvägförenings hemsida,
www.sjomarkensvagforening.se         

21. Mötet avslutas

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet
      

Sjömarken 25 maj 2015

Hans Hedlund Ulf Landegren
Sekreterare Ordf. vid årsmöte

Sten Löfström      Christer Svensson
Justeringsman Justeringsman
           


